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65% (65%)

29% (29%)

6% (6%)

7.8  Valg af suppleanter til regionsbestyrelserne Forkastet

Afstemningsresultat

Nej (stemmer 77)

Ja (stemmer 34)

Blank (stemmer 7)

 
Antal personer der har stemt: 118 
Antal stemmeberettede ved afstemningen: 118 
(Værdi i parenteser er procent ud fra antal stemmeberettiget)

 

11, stk. 3, nr. 7 

Nuværende:

7. Supplerende regionsbestyrelsesmedlemmer. 
Supplerende regionsbestyrelsesmedlemmer op til det antal, regionen har besluttet (jf.
stk. 1), vælges på regionsgeneralforsamlingen blandt de anmeldte kandidater. Der
vælges ikke suppleanter til regionsbestyrelserne.

8. Suppleanter til hovedbestyrelsen. 
På regionsgeneralforsamlingen vælges blandt regionsbestyrelsesmedlemmerne
mindst 2 suppleanter for hovedbestyrelsesmedlemmer.

Forslag:  

7. Supplerende regionsbestyrelsesmedlemmer. 
Supplerende regionsbestyrelsesmedlemmer op til det antal, regionen har besluttet (jf.
stk. 1), vælges på regionsgeneralforsamlingen blandt de anmeldte kandidater.

Nyt stk. 8:

8. Der kan vælges et antal suppleanter (op til 2) til regionsbestyrelsen: 1. suppleant
og 2. suppleant. 
Suppleanterne tiltræder en ledig bestyrelsespost i den rækkefølge de er valgt, hvis et
af de ordinære bestyrelsesmedlemmer forlader sin post.

9. Suppleanter til hovedbestyrelsen. 
På regionsgeneralforsamlingen vælges blandt regionsbestyrelsesmedlemmerne
mindst 2 suppleanter for hovedbestyrelsesmedlemmer.
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Begrundelse
Vi har nu i to kongresperioder arbejdet uden at have suppleanter til
regionsbestyrelsen.

I dbio-Syddanmark har det afstedkommet, at vi på hver ordinær
generalforsamling har afholdt suppleringsvalg til regionsbestyrelse.

De afgående regionsbestyrelsesmedlemmer er i nogle tilfælde trådt ud af
bestyrelsen (på grund af arbejdspladsskift til en anden region) kort tid efter
generalforsamlingen. Derfor har bestyrelsen fungeret med reduceret antal
medlemmer i mange måneder.

Den tidligere begrundelse for at fjerne suppleanterne var, at der så ville være
suppleanter, der næsten ikke deltog i bestyrelsens arbejde – og derfor ikke
kunne bidrage på lige fod med de ordinære medlemmer.

Ved at have valgt suppleanter, der kun tiltræder ved et varigt forfald fra et af de
ordinære medlemmer, vil suppleanter kunne indtræde i bestyrelsen som
fuldgyldigt medlem, og derfor kunne bidrage til bestyrelsens arbejde
fremadrettet.

Forslagsstiller(e)
Dinah Sloth, dbio-Syddanmark 

HB's bemærkninger
Hovedbestyrelsen er delt i sin holdning til dette forslag. 
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